

《单词百科:generalization是什么意思?generalization怎么发音?generalization的解释和用法》

英语单词generalization是什么意思?generalization怎么读?generalization怎么发音?简答网为您整理了generalization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



generalization怎么读

generalization的读音:[, dʒ enr ə la ɪ ' ze ɪ ʃ n]

generalization的意思

1、n.一般化;普通化;归纳;概论;

generalization的相关词组

1、semantic generalization test 语义类化测验;

generalization的近义词

- 1、 **abstraction** n.抽象;出神;抽象概念;抽象化;
- 2、 **generalisation** n.一般化;普通化;归纳;概论;
- 3、 **generality** n.概括性的话;一般性;大多数;
- 4、 **induction** n.归纳(法);(电或磁的)感应;诱发;就职, 就职典礼;
- 5、 **inductive reasoning** 归纳推理;

generalization的双语例句

- 1、 Specialization and generalization are important sources of useful auxiliary problems.
特殊化与一般化是有用的辅助问题的重要源泉.
- 2、 Introspection by an Aristotelian viewpoint: generalization.
亚里士多德式内省: 推广.
- 3、 The evaluation of conduct involves some amount of generalization.
对操行的评价会含有一些泛泛之论.
- 4、 Timing DIR coupler is defined as generalization and restraint in this paper.
本文中给定时DIR成色剂从广义、狭义两方面下了定义.
- 5、 This sweeping generalization is the law of conservation of energy.
这一透彻的概括就是能量守恒定律.
- 6、 The conclusion have made a generalization and summary to this article's innovation and deficiency. "
结论对本文的创新点和不足之处进行了归纳和总结.
- 7、 Creating circumstance, induction comparision, abstract generalization and experimentation intercourse are available methodologies for improving study capability.
创设情境, 归纳类比, 抽象概括, 实验交流是提高探究能力的有效措施.

8、The pulling hook mechanism is used for ejection with reliable operation, good generalization and high efficiency.

采用拉钩机构顶出,工作可靠,通用性强,工作效率高.

9、The path graph transformation is a natural and interesting generalization of line graph transformation.

关于线图的研究已经有很多结果,路图变换是线图的一种自然推广.

10、Sometimes the generalization intended is from a sample to a sampling frame a population or universe.

有时候有意的归纳来自于一个样本到抽样总表(全部或者全球的).

11、Unfortunately, the geometric origins of the procedure became obscured in this generalization.

不幸的是,在这一推广中,程序的几何出发点变得模糊起来.

12、There is an inevitable conflict between generalization and specialization.

多学科综合研究与专门学科单项研究之间存在着不可避免的矛盾.

13、The club, which emphasizes practice and generalization, will give you a favorable English learning circumstance.

本俱乐部将为会员创造一个良好的英语学习与交流的环境,为会员提供更全面、更实用的服务.

14、Culture leads humanity into intrinsic, generalization and remote crossing phenomena, exceptionalization and present.

文化引导人类不断超越现象、个别和当前、进入本质,普遍和久远.

15、Experiments show that this method can effectively select features while improve the generalization ability of network.

实验表明该方法能快速有效删除特征,提高网络泛化性能.

16、The discovery of strange particles lead to a generalization of the law of nucleon conservation.

奇异粒子的发现导致了核子守恒定理的推广.

17、The semantic generalization of technical terms comes into being through different rhetorical devices.

科技术语的语义泛化一般通过不同的修辞方式产生.

18、Using multiple integral to prove a generalization of Pythagoras theorem and to calculate the Moivre integral.

得到了一类多重积分的计算公式,并运用数学归纳法给出了证明.

以上是简答网为您整理的generalization怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于generalization的用法、generalization的释义、generalization的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/generalization>

